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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Jennie Nilsson (S)

2018/19:192 Fisket av makrill

Under många år har fisket av makrill i Nordostatlanten varit alldeles för 
omfattande. Därav har beståndet minskat, och om fisket fortsätter i nivå med 
dagens kommer makrillen att få allt svårare att reproducera sig, vilket givetvis 
innebär att beståndet hotas. Detta har fått Marine Stewardship Council (MSC) 
att dra in sin miljömärkning av makrillfisket i Nordostatlanten. Nu måste 
samtliga länder som fiskar på beståndet minska sitt fiske och bättre följa de 
vetenskapliga rekommendationer som Internationella Havsforskningsrådet 
(Ices) ger. Om EU, Norge, Island och Färöarna – som alla fiskar på beståndet – 
inom 90 dagar enas om en plan för hur makrillfisket kan minskas till hållbara 
nivåer kan fisket återfå sin MSC-märkning. Att kraftigt minska fisket innebär 
givetvis på kort sikt minskade intäkter men är vad som krävs för ett långsiktigt 
såväl ekologiskt som ekonomiskt hållbart makrillfiske i Nordostatlanten. Ett 
uthålligt och lönsamt fiske förutsätter helt enkelt hållbara bestånd. Om EU, 
Norge, Island och Färöarna lyckas komma överens om att minska fisket till 
hållbara nivåer vore det i praktiken att enas om att investera i ländernas 
framtida makrillfiske. 

Mot bakgrund av ovanstående vill jag fråga statsrådet Jennie Nilsson följande:

 

Hur kommer statsrådet och den svenska regeringen att agera för att få till en 
överenskommelse mellan EU, Norge, Island och Färöarna som gör att 
makrillfisket i Nordostatlanten kan minskas till hållbara nivåer och därmed 
också kan återfå sin MSC-märkning?

………………………………………

Johan Hultberg (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2019-02-12
Besvaras senast
2019-02-20 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


